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Preocupació per la recollida selectiva 
 

Falta poc perquè la municipalització de la recollida selectiva entri en vigor i 
des de Més per Sóller sentim una gran preocupació per la forma com s’està 
gestionant aquest traspàs. 
 
Després d’una legislatura d’inacció del govern del PP (2019-23), a mans de 
Carlos Simarro, i d’un inici de legislatura molt lent, la nova regidora de medi 
ambient va assumir la responsabilitat que li pertocava i va començar la feina 
per resoldre el final de la concessió amb Sóller Recicla. Si bé aquest inici va 
ser celebrat pel nostre partit, hem de dir que amb el temps hem rebaixat les 
nostres expectatives i la situació actual mos preocupa sobremanera. 
Ho podem resumir en tres punts principals: 
 
El cost del punt verd 

En primer lloc, no entenem per quin motiu el poble de Sóller haurà de pagar 
una quantitat tan grossa a Sóller Recicla (el doble del que cobrava fins ara) si 
aquesta empresa deixa de prestar el servei de la recollida de contenidors de 
reciclatge i únicament manté la feina de gestió dels residus a la seva nau. 
Mos preocupa que el contracte que l’Ajuntament va negociar amb l’empresa 
serveixi per compensar el “favor” de continuar amb la recollida després de 
finalitzar la concessió i la pròrroga. 
 
Condicions laborals i salarials 

En segon lloc, mos preocupa que Sóller 2010 s’hagi preparat correctament 
per assumir aquesta municipalització. Els camions i contenidors que s’han 
heredat de Sóller Recicla són adients i estan en bon estat? S’ha facilitat que 
la plantilla administrativa i de gerència se prepari per assumir la 
municipalització? I sobretot: s’han fet els canvis adients perquè la brigada de 
fems i neteja tengui les condicions laborals i salarials que corresponen amb 
aquest augment de feina? 

 
Informar a la ciutadania 

En tercer lloc, no s’ha fet cap campanya informativa ni de sensibilització per 
tal que la ciutadania prengui consciència del nou model de recollida. Una 
iniciativa que sí veim a altres municipis, com Santanyí (també governat pel 
PP), a on ja s’està informant a la ciutadania d’un sistema que entrarà en vigor 
el mes de març. 
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Suposam que tota aquesta informació s’està facilitant aquests dies. 
Lamentam que sigui tan just i que el format que la regidora ha triat sigui el 
de reunions informals en comptes d’emprar les comissions informatives, 
vertaders òrgans col·legiats de debat i participació de l’oposició.  
Mos agradaria que en aquests espais també hi participassin els 
representants dels treballadors de Sóller 2010. No té sentit que els polítics 
debatem el model de recollida i qui l’ha de dur a terme no participi dels 
espais de treball. Per això demanam a la regidora Frau que els convidi. 
 
És el nostre model 
La municipalització de la selectiva és el model que noltros sempre hem 
defensat, però consideram que s’està aplicant de forma dubtosa. Una 
llàstima que a Sóller tenguem una gestió tan justeta tenint en compte la 
brutal taxa de fems que haurem de pagar enguany. 
Quan podrem dir que disposam de recollida de totes les fraccions, de 
pagament per generació i per tant d’una taxa de fems justa en la línia de “qui 
contamina paga”? 

 
Més per Sóller 
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